
Šta mislite o ideji da se ponovo uvedu radne akcije?

Napisao Redakcija
nedelja, 11 maj 2014 12:51

Bilo je to neko lepše, srećnije vreme
Starčevcima se dopada ideja o povratku radnih akcija. Sećanja na zajedničke napore u izgradnji
zemlje, još su sveža. Ali, postavlja se pitanje - hoće li ko raditi ako se ne plaća?  

    Goran Stojanović:
  - Imao sam nekoliko puta priliku da učestvujem u radnim akcijama u okolini Pančeva. Na
velikoj radnoj akciji sam bio 1988. godine, u Zvorniku. Sećam se da je u Starevu nekada skoro
svakog vikenda organizovana neka radna akcija. Trebalo bi da se vrati to vreme, iako danas
postoje službe koje brinu o tome, za neki ozbiljniji posao trebalo bi da se mladi dobrovoljno jave.
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